

# Referat fra ordinært bestyrelsesmøde i Kettingskov landsbylaug: Mandag d. 15.01.2024 kl. 16.30 hos Rosalyn.



Til stede: Henning, Dennis, Wienke, Søren, Torben og Rosalyn

Afbud: Agnete

## 1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt af alle

## 2. Godkendelse af referat fra mødet d.: 23.11.2023 + opfølgning på dette.

Godkendt

## 3. Meddelelser fra formand:

Landsbyforums invitation til Nytårskur d. 22. januar kl. 19.00 med bl.a. redegørelse fra borgmesteren om status på kommuneplan, herunder VE-projekter. Hvem kan deltage?

Henning deltager og Søren og Torben overvejer om de kan deltage. Det finder sted i Adsbøl klubhus fra 19:00 til 21:30.

### Henvendelse fra Erhvervsservice

Henning har fået en henvendelse fra Erhvervsservice angående en vurdering omkring sagsbehandling (shelterprojekt inklusive muldtoilet). Henning har taget sig tid til at svare dybdegående på en meget lang (9 måneder) sagsbehandling ifm. nedsivningstilladelse, som kun er en lille del af hele projektet.

### Tilføjet til mødet: Ansøgning bord-bænkesæt

Henning har sendt en ansøgning til Norlys angående 7 bord-bænkesæt. Svaret kommer omkring den 1. april.

## 4. Økonomi v. kassereren

Status: 21.056,80kr

Der har været lidt gebyrer til årsskiftet (28kr og 102kr) samt renter (16,43kr i plus).

Transport af muldtoiletter: 7.132,81, som dog blev betalt af kommunen efterfølgende.

Køb af shelter: 11.800kr

## 5. Opfølgning af gamle sager.

### Status på ansøgning vedr. hjertestater v. Wienke

Wienke har sendt ansøgning afsted, godkendt af Henning (hun sender ansøgningen rundt ved rundsendelse af dette referat). Svaret kommer omkring 1. april. Hun har fundet ud af, at en 5-årig forsikring koster 1.400kr og vi skal forvente at have omkring 1.000-1.500kr årligt i driftsudgifter til hjertestarteren.

Under dette punkt bliver der også drøftet hvordan vi alle kan tilgå ansøgninger, så vi ved hvad vi hver især har skrevet, også før i tiden. Dette kan være relevant, hvis man får afslag og så prøver igen på et andet tidspunkt. Ansøgningerne kunne sendes ved udsendelse af referat, så kan alle tilgå dem via deres mail og dermed ligger de ikke kun hos et enkelt bestyrelsesmedlem.

## Status på den nye hyttebestyrelses arbejde v. Torben

Første stiftende/konstituerende møde finder sted lørdag den 20. januar kl 14:00. Torben har aftalt møder med Kresten angående nøgler og papirer, samt med Lydia ifm. booking og Jutta med regnskabet. Wienke vil også gerne deltage til møderne. Henning siger, at Jørgen Jakobsen gerne vil være revisor, hvis der opstår et behov for dette. Han pointerer desuden, at der med fordel kunne laves en prioriteringsliste med vedligeholdelsespunkter (fx lugtgener).

## Status på shelterprojektet v. Søren og Henning

Alle muldtoiletter står opmagasineret hos Søren. Da der manglede et opbevaringssted, og Søren tilbød sig, fik vi dækket omkostningerne af transport af vores shelter og muldtoilet. Vi venter stadig på bedre vejr for at kunne gå i gang med projektet. Chresten Henriksen har tilbudt sin hjælp, også med inspiration til taget (vild med vilje). Deichgräber hjælper med shelter og bålsted.

Kommunen beder desuden om at overveje hvor der ellers kunne blive placeret muldtoiletter. Omkring shelter- og teltpladser ville dette være relevant, fx nede i skoven.

## 6. Nye sager.

Revision af nuværende udviklingsplan. Drøftelse af ideer, og hvem har lyst til at arbejde videre med det?

Wienke og Dennis vil gerne påtage sig opgaven. Rosalyn har allerede skrevet ideer ned på papir. Wienke og Dennis organiserer Walk 'n' Talks med bestyrelsesmedlemmerne.

Det er vigtigt, at vi opdaterer vores udviklingsplan, da kommunen vil se på dette, når vi sender ansøgningerne til økonomisk support.

## 7. Evt.

Bestyrelsens julefrokost/ Nytårskur. Dato d. 10.02. k. 18.00 hos Nina og Søren.

13 personer deltager. Søren og Nina sender en liste ud med mad, som alle hver især skal have med. Øl og vand, samt brød og smør (omkring 500kr) bliver dækket af kassen.

Dennis: trappe til stranden

Man er begyndt at gå længere ned, så det er mere fladt, men et reb og flade sten/tømmer ville hjælpe betragtelig på sikkerheden. Torben ("trappelaug") vil se nærmere på det.

## 8. Ny mødedato

Onsdag den 21.2. kl. 16:30 hos Wienke.

Referent: Rosalyn